
PROTOKÓŁ NR 45 

Z OBRAD XLV SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 24  MAJA 2017 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

 

Porządek obrad ; 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Złożenie ślubowania przez radną Panią Annę Żakowską wybraną w wyborach 

uzupełniających do Rady Gminy Sochaczew 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Miasto Sochaczew , a Gminą Sochaczew w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy urządzeń 

infrastruktury technicznej 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Gminnego Zakłdu Gospodarki Komunalnej  w 

Sochaczewie  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania problemów 

Społecznych Gminy Sochaczew  na lata 2017 - 2022 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII /180/2017 dotyczącej " 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

11. 10. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV  Sesji Rady Gminy Sochaczew 

12. Sprawozdanie Wójta Gminy Sochaczew z działalności między sesjami  

13. Sprawy różne 

14. Zakończenie obrad XLV Sesji Rady Gminy Sochaczew   
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AD. 1 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński otworzył obrady XLV Sesji Rady 

Gminy o godz. 10.00 . W obradach wzięło udział 15 radnych   

 

AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Annę Żakowską - nowo wybraną radną w 

wyborach uzupełniających do Rady Gminy Sochaczew w dniu 14 maja 2017 roku o złożenie 

ślubowania  . Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński  odczytał rotę 

ślubowania  , a Pani Anna Żakowska  złożyła ślubowanie  

AD. 3 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad . Porządek obrad przyjęto 

jednogłośnie . 

AD. 4 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy przedstawiła Pani Alicja 

Ziółkowska - Skarbnik Gminy  

Pani Jadwiga Wódka zwróciła uwagę , że jest trochę pieniędzy na zakup książek , ale jest to 

kropla w morzu potrzeb w związku z wprowadzaną reformą i zmianą lektur . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o wzięcie udziału w głosowaniu nad 

przedstawionym projektem uchwały .       

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

    

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLV/186/2017 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok 

 

AD. 5 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił  Panią Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia  z Miastem Sochaczew w zakresie transportu 

lokalnego na trasie PKP - Żelazowa Wola  
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Pan Krakowiak po zapoznaniu się z projektem uchwały zwrócił się do Pana Wójta Gminy o 

dopilnowanie , aby na   kursującym autobusie , który będzie woził za darmo osoby chcące 

zwiedzać Dworek Chopina w Żelazowej Woli umieścić reklamę Gminy Sochaczew. 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XLV/187/2017 w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Sochaczew , a Miastem 

Sochaczew w zakresie lokalnego transportu zbiorowego  

 

AD. 6  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Sekretarz Gminy o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty adiacenckiej  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Pan Przewodniczący stwierdził , że do tej pory nie 

było uchwalonej opłaty adiacenckiej i gmina rozwijała się dobrze . 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 0  radnych 

- przeciw uchwaleniu opłaty adiacenckiej głosowało 15 radnych  

  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie odrzuciła uchwałę dotyczącą ustalenia stawki opłaty 

adiacenckiej w Gminie Sochaczew 

AD. 7  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił  Dyrektora GZGK o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf  za zbiorowe zaopatrzenie w wodę . 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GZGK Pan Wojciech Ćwikliński  

- w glosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
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WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwalę Nr XLV/188/2017 w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  dla 

Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Sochaczewie  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński  stwierdził , ze w przyszłości należy 

rozpatrzeć sprawę odbioru ścieków w Żelazowej Woli , bo my jako gmina nie mamy własnej 

oczyszczalni , funkcjonuje tylko relikt  przeszłości z komunizmu , gdy to do Żelazowej Woli 

przyjeżdżali  przedstawiciele władz Polski.  Z tej oczyszczalni  korzysta tylko restauracja    

Przepis na kompot "  a utrzymanie  jej kosztuje gminę 30 tys. złotych rocznie . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zgłosił formalny wniosek w sprawie zamknięcia 

oczyszczalni w Żelazowej Woli  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek w sprawie zamknięcia oczyszczalni w Żelaowej 

Woli . 

 

AD. 8 

Projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w gminie 

Sochaczew przedstawiła Pani Grażyna Tyde - Kierownik GOPS 

Po wysłuchaniu projektu uchwały glos zabrała Pani Wódka Jadwiga i stwierdziła , że 

zapoznała się dokładnie ze Strategią Rozwiązywania Problemów Społecznych , z której 

wynika , że zmniejsza się na terenie gmin Sochaczew liczba osób niepracujących i 

jednocześnie zmniejsza się liczba osób potrzebujących pomocy  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

WNIOSEK    

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLV/189/2017 w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Sochaczew na lata   

2017-2022  
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AD. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poinformował , że po śmierci Pana 

Zbigniewa Sitarskiego , który był Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej  komisja wystąpiła z 

wnioskiem , aby na Przewodniczącego komisji powołać Pana  Wiesława Skórę . 

- w glosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLV/190/2017 w sprawie 

powołania Przewodniczącego komisji Rewizyjnej 

AD. 10  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi , a zmian a 

dotyczyła będzie § 3 , który będzie mówił , że uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku  

Urzędowym Województwa Mazowieckiego  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15  radnych 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLV/191/2017 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLIII/180/2017 dotyczącej Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi w 

gminie Sochaczew .    

AD. 11 

Protokół z obrad XLIV Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 12 

Wójt Gminy Pan Mirosłąw Orliński przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami  

- w dniu 14 maja 2017 roku odbyły się wybory uzupełniające do Rady Gminy , w których 

wygrała Pani Anna Żakowska , która jest mocno zaangażowaną  społeczniczką , od lat 

zajmuje się organizacją dożynek gminnych w Pilawicach . 

- w uznaniu za zasługi Gmina Sochaczew została wyróżniona nagrodą : " Złoty Orzeł 

Samorządu Terytorialnego "  
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- Kościele w Kątach odbyło się wręczenie nagród  z rozstrzygnięcia konkursu na obraz Matki 

Boskiej Częstochowskiej , a konkurs ogłoszony był w związku z przyjmowaniem obrazu 

przez parafie . 

- odbył się przetarg na odnowienie budynku i wygrała go firma Pana KRUGERA 

- naprawiono most  w Andrzejowie Duranowskim  

- przystąpiono do  rozpoczęcia rozbudowy szkoły Podstawowej w Feliksowie 9 prace nad 

projektem prowadzi architekt Pan Gajewski 

AD. 13 

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pani Nagłowska zapytała , czy w związku z pracami remontowymi budynku mogłaby pojawić 

się przed budynkiem "Ławeczka Chopina "  

Pan Przewodniczący zapytał sie , czy będzie wykonywany remont schodów od strony 

głównego wejścia do budynku urzędu  

Pan Krakowiak zapytał , czy ceny za wykonanie dróg poszły w górę ,  czy będzie 

wykonywana droga tzw. przedłużenie ulicy Płockiej, podziękował za ustawienie tabliczek z 

numerami domów . 

Pani Górecka Hanna poprosiła o utwardzenie drogi od cmentarza do Pana Przybylskiego i 

ustawienie tabliczek z numerami domów od obwodnicy 

Pan Gałaj poprosił o nawiązanie współpracy z Zarządem Powiatowym Dróg w sprawie 

wykonania remontu drogi do Wyczółek  i wsparcie finansowe tej inwestycji , bo osobiście 

chodził do powiatu w sprawie tego remontu, ale jest już unikany w Zarządzie Dróg . 

Pani Maciejska Elżbieta przedstawiła sprzeciw mieszkańców sołectwa Kożuszki Parcel 

przeciwko budowie masztu antenowego na działce Pani Joanny Sekleckiej i Pana Czernek 

.Inwestor nie zadał sobie nawet trudu , aby spotkać się z mieszkańcami  wsi . 

Pani Borek Dorota stwierdziła , że też była zaskoczona , że we wsi ma stanąć maszt na 

którym montowane będą anteny telefonii  . Mieszkańcy zostali postawieni przed faktem 

dokonanym. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że jest przeciwny takiemu załatwianiu sprawy, 

bo chce się postawić maszt po cichu , bez zawiadamiania społeczeństwa . Jeśli odpowiedź 

mieszkańców będzie pozytywna  w sprawie budowy masztu to Rada Gminy wyrazi zgodę na 

budowę . 
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Pan Wójt wyjaśnił , że wszystkie protesty odnośnie budowy masztu antenowego zostaną 

uwzględnione , zobaczymy jaka decyzja będzie podjęta . Mieszkańcy muszą być przekonani 

do inwestycji 

Pan Wójt podziękował Pani Nagłowskiej za pomysł ustawienia ławeczki Chopina,  

Odnośnie budowy  dróg , to zgłosiły sie 3 firmy: Głuchowski , Chłystek i z Łowicza , 

poskładały oferty na wszystkie drogi i z tych ofert będzie wybierana firma 

- Odnośnie remontu drogi Płockiej , to na te drogę złożony był wniosek o dofinansowanie z 

Narodowego Programu Budowy Dróg i przy wartości remontu na kwotę około 5 mln, gdzie 

można otrzymać 50% dofinansowania , to warto poczekać   . 

- Odnośnie cmentarza w Lubiejewie , to będzie robiony , aby wyglądała jak inne cmentarze z 

okresu  I wojny światowej 

- Odnośnie współpracy z powiatem w sprawie remontu dróg , to jeśli tylko powiat będzie 

chciał coś robić , to my jesteśmy chętni do udzielenia dofinansowania .   

Pani Misiak Dominka stwierdziła , ż o takiej budowie masztu radni nie powinni dowiadywać 

się od Pani Maciejskiej , powinno być zorganizowane spotkanie  

Pan Stefan Peńsko podziękował za wykonanie remontu budynku w Czystem 

Pani Offerczak- Ciura poinformowała , że ludzie krytykują gminę za opieszałość w 

przeprowadzeniu prac geodezyjnych przy drodze . Na tej drodze robi się niebezpiecznie  

Pani Nagłowska zapytała się o postęp prac przy budowie chodnika od Olimpijskiej przez rów 

koło Jeznacha 

Pani Krajewska poprosił o wsparcie działań mieszkańców  dotyczących naprawy drogi 

powiatowej biegnącej do Wyczółek  

Pan Przewodniczący Rady Gminy obiecał pomoc finansową na remont drogi   powiatowej o 

ile powiat znajdzie własne  środki 

Pan Górecki poinformował , że Państwo Dąbrowscy , którzy ubiegają się od gminy o  

mieszkanie , nie powinni go otrzymać ,bo to które mieli to zdewastowali , a sa to młodzi 

ludzie , którzy powinni wziąć się do roboty  

Pani Tyde Grażyna stwierdziła , że są to ludzie nie nauczeni pracy , chcą mieszkanie blisko 

miasta . Nie pracują , bo maja za daleko do pracy . Pan Dąbrowski zna się na murarce , 

kładzeniu terakoty  , ale nie pracuje . Posiadają działkę , która chcą sprzedać za 40 tys. zł.  

Pan Wojda poprosił o płożenie asfaltu na drodze wysypanej tłuczniem  

Pani Agnieszka Offerczak – Ciura stwierdziła , że połowa dróg na Altance wysypana jest 

kruszywem i gdy przychodzi pora sucha , to ludzie duszą się w pyle . 
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Pani Malik Agnieszka poprosiła o wykonanie drogi przy cmentarzu w terminie 

wcześniejszym , aby nie wypadło to na przełomie października i listopada  

Pani Wódka Jadwiga poinformowała , ze mieszkańcy Gawłowa maja problemy z dzikami i 

lisami i poprosiła media o nagłośnienie tego problemu ,bo sprawą niszczenia upraw powinien 

zająć się Minister Ochrony Środowiska  

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że problem z dzikami jest problemem 

ogólnokrajowy, . może koła łowieckie powinny bardziej skupić się na odstrzale . 

Pan Przewodniczący poinformował , że w Nowej Suchej organizowane są spotkania z ludźmi 

, którzy przeżyli ze sobą 50 lat . W naszej gminie nie ma Urzędu Stanu Cywilnego , ale to też 

nic nie daje , bo ludzie gdzie indziej biorą ślub , a gdzie indziej mieszkają  . 

Pan Ćwikliński poprosił sołtysów o zainteresowanie się tym tematem , bo radni chcieliby 

zorganizować spotkanie z takimi osobami , chcieliby wystapić o medale do Prezydenta dla 

tych małżeństw 

 

Pan Wójt poinformował , że  nie ma tygodnia , aby nie zajmować się droga Kąty – Rozlazłow 

– Altanka , ale geodeta w pierwszej kolejności musi poprostować sprawy własnościowe, bo 

nie uda się zrobić drogi bez poszerzenia , a będzie to ważna droga równoległa do ulicy 

Płockiej . Rozwiązywane sa problemy z przesuwaniem ogrodzeń . 

 

AD. 14  

Obrady XLV Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.20  

 

 

       Protokółowała  

Wiesława Dałkiewicz   

  


